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Zapisnik s 28. sjednice Gradskog vijeća Gada Knina 

  

 

 

 

 

 

GRADSKO VIJEĆE  

KLASA: 021-05/19-01/13 

URBROJ:2182/10-01-19-2 

Knin, 30. listopada 2019. godine  

 

 

 

Z A P I S N I K  

s 28. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina  

 

 

 Sjednica je održana 30. listopada  2019. godine (srijeda), s početkom u 15.30 sati u 

Gradskoj vijećnici u Kninu.  

 Sjednicu je otvorila i istom predsjedavala Vedrana Požar, predsjednica Gradskog 

vijeća (dalje u tekstu: Predsjednica).  

 Nakon izvršene prozivke, utvrđeno je da su na sjednici nazočni sljedeći vijećnici:  

 

1. Mirko Antunović     9. Dragan Miličević  

2. Josip Bebek     10. Goran Mrnjavac 

3. Marjan Blažević     11. Vedrana Požar    

4. Maja Deronja                12. Marko Sinobad  

5. Veselin Đujić     13. Marko Šešo   

6. Nikolina Grizelj     14. Nenad Tisaj  

7. Marina Krvavica     15. Marinko Tokmakčija  

8. Robert Marić           

   

 Predsjednica je utvrdila  da je na sjednici od ukupno 18 vijećnika Gradskog vijeća 

nazočno 15 vijećnika, vijećnici Marko Vujasinović, Marija Ćurić su opravdano odsutni, a  

Davor Ilić će se naknado pridružiti sjednici Gradskog vijeća. Nakon prozivke konstatirano je 

da Gradsko vijeće ima kvorum za pravovaljano odlučivanje i donošenje odluka.  

 

Usvajanje zapisnika  

 Vijećnik Nenad Tisaj je imao primjedbe na Zapisnik s 27. sjednice. Rekao je da je 

Zapisnik „šlampavo“ napisan, kod glasovanja u tom zapisniku negdje stoje, a negdje ne stoje 

imena, a i pogrešno su brojke koje označuju tko je glasovao. Najveću zamjerku ima kod 

vijećničkih pitanja konkretno kod njegovih pitanja da je opisno napisano, te smatra da kod 

rasprave treba prenijeti od riječi do riječi. Vijećnik Robert Marić je dao primjedbu na 

glasovanje kod točke 4. da je on osobno bio protiv, a u zapisniku ne stoji.    

 Većinom glasova za (9), četiri glasa (4) protiv – Nenad Tisaj, Robert Marić, Marko 

Šešo i Goran Mrnjavac i dva glasa suzdržana (2) Vedrana Požar i Nikolina Grizelj usvojen je 

Zapisnik s 27. sjednice Gradskog vijeća Grada Knina.   

 

  

 Utvrđivanje dnevnog reda  
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 Predsjednica je dala predloženi Dnevni red na glasovanje koji je jednoglasno usvojen i 

glasi:  

 

1. Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama Statuta Kninskog 

muzeja 

(Izvjestitelj: Zvonimir Jelić, ravnatelj Kninskog muzeja) 

2. Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javne 

ustanove Lokalna razvojna agencija Matica 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, zamjenik gradonačelnika) 

3. Prijedlog Zahtjeva za ocjenu suglasnosti članka 144. Općeg poreznog zakona 

(„Narodne novine“, broj 115/16 i 106/18) s Ustavom Republike Hrvatske 

(Izvjestitelj: dr. sc. Marko Jelić, gradonačelnik) 

4. Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Čistoći i zelenilo d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog lizinga 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika 

Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, imovinskopravne poslove i 

zaštitu okoliša) 

5. Prijedlog 2. izmjena Programa potpora poljoprivredi na području Grada 

Knina za razdoblje 2019.-2020. godina 

(Izvjestitelj: Marijo Ćaćić, zamjenik gradonačelnika) 

6. Prijedlog Izmjena i dopuna Programa potpore razvoju turističke ponude na 

području Grada Knina u 2019. godini 

(Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika) 

7. Prijedlog Izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture na 

području Grada Knina za 2019. godinu 

(Izvjestitelj: Ivica Brčina, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika 

Upravnog odjela za prostorno uređenje, komunalne, imovinskopravne poslove i 

zaštitu okoliša) 

8. Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2019. godinu 

  (Izvjestiteljica: Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika) 

9. Vijećnička pitanja 

 

Točka 1.  

Prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i dopunama 

 Statuta Kninskog muzeja  

 

Ravnatelj Muzeja Zvonimir Jelić je obrazložio prijedlog. Statut Kninskog muzeja 

odnosno pojedine članke  potrebno je uskladiti sa novim Zakonom o muzejima jer isti nisu u 

usuglašeni. Novi Zakon predlaže da se za članove Upravnog vijeća imenuju osobe koje imaju 

visoku kvalifikaciju, da se odluke donose većinom glasova, s time da najmanje 2 člana moraju 

biti nazočna sjednici iz redova Osnivača. Zatim je precizirano koje akte donosi Gradsko 

vijeće, a koje gradonačelnik s ciljem bržeg i efikasnijeg donošenja odluka u tekućem 

poslovanju. Novim zakonom o muzejima propisano je da kandidat za ravnatelja ne mora imati 

položen stručni ispit, što je bio slučaj do sada, već da se za ravnatelja muzeja može se 

imenovati osoba koja ima definirane kvalifikacije, najmanje pet godina rada u muzejskoj 

struci ili najmanje deset godina rada u kulturi, znanosti ili obrazovanju. Naglasio je da je to 

jedna od značajnih promjena.  Upravno vijeće je na svojim sjednicama razmatralo izmjene i 

dopune sa stručnim službama Grada te predložilo donošenje istog na sjednici Gradskog 

vijeća.  
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Odbor za Statut, poslovnik i popise nije imao primjedbi.  

Vijećnik Robert Marić je upitao zašto ova točka, kao i većina ostalih točaka, nema 

neko obrazloženje, a ovdje se vidi hrpetina pravih točka. Zakon je donesen ima više od 

godinu dana, zašto se čekalo toliko, kad je rok za usklađenje sa novim zakonom tri mjeseca i 

zašto se kasni.  

Ravnatelj Jelić je rekao da se kasni što se trebao donijeti Pravilnik o utvrđivanju matičnosti 

muzeja, a od gradonačelnika je stigao dopis da li se ide u usklađivanje.  

 

Sedam glasova za (7),  jedan glas protiv (1) – Josip Bebek i sedam glasova suzdržana (7) – 

vijećnici Marinko Tokmakčija, Nenad Tisaj, Robert Marić, Maja Deronja, Nikolina Grizelj, 

Marko Šešo i Goran Mrnjavac nije usvojen prijedlog Statutarne odluke o izmjenama i 

dopunama Statuta Kninskog muzeja i isti čini sastavni dio ovog Zapisnika. 

 

 

Točka 2.  

Prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o osnivanju Javne ustanove  

Lokalna razvoja agencija Matica  
  Zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić je obrazložio predložene izmjene i dopune. 

Rekao je da je cilj osnivanja Lokane razvojne agencije učinkovita koordinacija i poticanje 

razvoja na lokalnoj razini što je preduvjet uspješnog razvoja Grada Knina. Nameće se nužnim 

i opravdanim proširiti djelatnost ove ustanove poticanjem javno-privatnih i javno-civilnih 

medu sektorskih partnerstava na području više jedinica lokalne samouprave, te kako bi bila 

olakšana priprema projekata i povlačenja sredstava iz EU-a. Obzirom da se radi o ustanovi 

kojoj je pretežiti dio djelatnosti koordinacija, izrada i provedba razvojnih projekata i 

programa, a ovakvim proširenjem očekuje se veća mogućnost povlačenja bespovratnih 

sredstava.    

Odbor za Statut, poslovnik i propise nije imao primjedbi.  

Vijećnik Nenad Tisaj je rekao da ima osjećaj da je prva točka vezana za drugu točku te 

sugerira vijećnicima HDZ-a da se podrži ova točka ali ako se izbaci stavak kulturna baština, 

to je posao Kninskog muzeja i misli da Matica nema ljude za voditi kulturnu baštinu, ili da se 

odgodi točka za drugi put. Zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić je rekao da je logično da 

Matica preuzme upravljanje pripremom i provedbom razvojnih projekata koji se tiču 

kulturnih dobara. Muzej ostaje da se bavi muzejskom djelatnošću. Ako se ima prijedlog da se 

osnuje nova ustanova koja bi se bavila samo kulturnim dobrima, ali mi smo malen Grad za još 

jednu ustanovu, kao što je Šibenik napravio. Vijećnik Tisaj replicirao je i upitao opet, da li su 

spremni izbaciti stavak kulturna dobra, a drugo se pitanje odnosi na tko je ta stručna osoba 

koja će voditi.  

Gradonačelnik je rekao da se neće odustati od stavka, konzultiralo se  s Ministarstvom kulture 

kroz razgovore i dogovorili da je ovoj jadan od najboljih načina da se napravi.   

 

 Sedam glasova za (7), sedam glasova protiv (7) – Nenad Tisaj, Robert Marić, Maja 

Deronja, Josip Bebek, Nikolina Grizelj, Goran Mrnjavac i Marko Šešo te jedan glas suzdržan 

(1) Marinko Tokmakčija nije usvojen prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama Odluke o 

osnivanju Javne ustanove Lokalna razvoja agencija Matica i te ista čini sastavni dio ovog 

Zapisnika.  

 

Točka 3.  

Prijedlog Zahtjeva za ocjenu suglasnosti članka 144. Općeg poreznog zakona 

(„Narodne novine“ broj 115/16 i 106/18) s Ustavom Republike Hrvatske   
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 Dr.sc. Marko Jelić, gradonačelnik je obrazložio točku. MORH Gradu Kninu duguje za 

komunalnu naknadu cca 1.200.000,00 kuna. Grad je pokrenuo dva uprava spora za naplatu 

komunalne naknade od MORH-a i oba spora izgubio i to pozivom na članak 144. OPZ-a. 

Razlog za pokretanje podnošenja zahtjeva za ocjenu suglasnosti s Ustavnom RH leži u 

činjenici da je općim poreznim zakonom temeljem kojega se provodi prisilna naplata javnih 

davanja (komunalne naknade i dr.) ne uređuje se izravno financiranje JLPrS, ali pojedine 

njegove odredbe, tj. osporavana odredba članka 144. nedvojbeno utječe na financiranje JLPrS 

na način da sprječavanja (zabranjuje) prisilnu naplatu javnih davanja, unatoč izvršnom i 

pravomoćnom rješenju o obvezi plaćanja komunalni naknade, koju su dužni plaćati svi, pa i 

Republika Hrvatska. Ovim zahtjevom se želi podnijeti zahtjev za ocjenu suglasnosti s 

Ustavom RH  članaka 144. Općeg poreznog zakona. Kako bi se o istom odlučilo u 

propisanom roku, potrebno je da predstavničko tijelo podnese zahtjev, jer će Ustavni sud o 

istom odlučivati po hitnom postupku, a najkasnije u roku od 30 dana po primitku zahtjeva.  

 Odbor za Statut, poslovnik i propise nije imao primjedbi.  

 Vijećnik Marinko Tokmakčija je rekao da njemu osobno kao vijećniku ima jedna stvar 

koja je „sporna“, zašto gradska uprava treba tražiti od ovog tijela da potvrdi, ne vidi smisao  

ovog traženje da se zatraži ustavnost ove odluke kad svaki pojedinac ima  ustavno pravo da 

traži ustavnost neke odluke ili zakona. Osobno će biti suzdržan kod glasovanja.  

Gradonačelnik je rekao kad su stvari od interesa za Grad, ako sama JLS odnosno 

predstavničko tijelo podnese, tada Upravni sud odlučuje u roku od 30 dana. Grad Knin nema 

sukob sa MORH-om, koji sad uredno ispunjava svoje obveze.  

 Vijećnik Robert Marić je upitao ako je to već važno pitanje, zašto se Knin nije pokrio i 

preko Udruge gradova postavio to pitanje. Gradonačelnik je rekao da se kontaktiralo Udrugu 

gradova, koja isto tako nema 30 dana, Grad Knin ima pravni interes.  

 Odbor za Statut, poslovnik i propise nije ima primjedbi.  

 

 Sedam glasova za (7), tri glasa protiv (3) i pet glasova (5) suzdržana nije usvojen 

prijedlog Zahtjeva za ocjenu suglasnosti članka 144. Općeg poreznog zakona („Narodne 

novine“ broj 115/16 i 106/18) s Ustavom Republike Hrvatske i čini sastavi dio ovog 

Zapisnika.   

 

 

Točka 4.  

Prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti Čistoći i zelenilo d.o.o.  

za zaduživanje putem financijskog leasinga 

 

Ivica Brčina, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika je obrazložio 

prijedlog. Tvrtka Čistoća i zelenilo d.o.o. prevela je otvoreni postupak javne nabave za 

nabavku specijalnog komunalnog vozila za prikupljanje i prijevoz komunalnog otpada putem 

financijskog leasinga. Ukupna planirana vrijednost iznosila je1.100.000,00 kuna bez PDV-a. 

Po provedenom postupku javne nabave pristigla je jedna ponuda i to od 

Erste&Steiermarkische S-Leasing d.o.o. s ponuđenom cijenom od 1.293.998,88 kuna s PDV-

om. Financiranje bi se obavljalo u 60 jednakih rata s ostatkom za otkup vozila. Kako bi tvrtka 

sklopila ugovor sa odabranim ponuditeljem, potrebna je suglasnost predstavničkog tijela.  

Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proračun i financije nisu imali 

primjedbi.  

Rasprave nije bilo.  

Jednoglasno – 13 glasova za, prihvaćen je prijedlog Zaključka o davanju suglasnosti 

Čistoći i zelenilu d.o.o. za zaduživanje putem financijskog leasinga i isti čini sastavni dio 

ovog Zapisnika.  



 

5 

Zapisnik s 28. sjednice Gradskog vijeća Gada Knina 

 

 

Točka 5.  

Prijedlog 2. izmjena programa potpore poljoprivredi na području 

Grada Knina za razdoblje 2019.-2020. godine  
 

Marijo Ćaćić, zamjenik gradonačelnika obrazložio druge izmjene program potpore 

poljoprivredi na području Grada Knina.  Gradsko vijeće je u ožujku ove godine donijelo 

Program potpora poljoprivredi na području Grada Knina za razdoblje 2019.-2020. godine, a 

na inicijativu pčelara pristupilo se prvim izmjenama Programa potpora poljoprivredi koje su 

donesene u rujnu ove godine. Kako je od tada Grad zaprimio veliki broj zahtjeva i zamolbi 

kninskih poljoprivrednika da im se omogući da sredstvima potpore mogu raspolagati prije 

nastalog troška, a sve zbog iznimno loše financijske situacije, jer poljoprivrednik mora imati 

novac za predmetnu investiciju tj. mora izvršiti plaćanje iste u 100% iznosu, potom podnose 

zahtjeve za dodjelu potpore, te ukoliko udovoljavaju propisanim uvjetima odobrava im se 

trošak. Stoga se predlažu druge izmjene Programa potpore poljoprivredi, a s ciljem da se i 

onoj skupini poljoprivrednika koji nemaju dovoljno vlastitih sredstava omogući ostvarivanje 

prava na potporu, a sve s ciljem da Grad Knin direktno pomogne razvoju poljoprivrede.  

Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proračun i financije nisi imali 

primjedbi.   

Rasprave nije bilo.  

Jednoglasno je usvojen Prijedlog 2. izmjena Programa poljoprivredni na području 

Grada Knina za razdoblje 2019.-2020. godinu i čini sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

 

Točka 6.  

Prijedlog izmjena i dopuna Programa potpore razvoju turističke ponude 

na području Grada Knina u 2019. godini 
 

 Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika je obrazložila izmjene i dopune potpora 

razvoju turističke ponude na području Grada Knina u 2019. godini. Rekla je kako je bio 

raspisan javni poziv i da nije zaprimljen niti jedan zahtjev za dodjelu potpora, te se stoga 

razmotrilo i predložilo da se naprave izmjene i dopune na način da se uvrsti nova mjera 

potpore pružanju ugostiteljskih usluga u domaćinstvu.  Cilj potpore je poticanje i stvaranje 

boljih uvjeta za pružanje ugostiteljskih usluga u domaćinstvu, a namijenjena je fizičkim 

osobama koje pružaju ugostiteljske usluge u domaćinstvu – iznajmljivačima.   

 Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proračun i financije nisu imali 

primjedbi.  

 Vijećnik Nenad Tisaj je rekao da jednim dijelom zadovoljan, zanima ga da li je itko 

bio prijavljen ili je razlog što nitko nije bio prijavljen za mjere u turizmu, pa se zato mijenja. 

Zamjenica gradonačelnica je rekla da nije bila niti jedna prijava za korištenje ovih mjera, ali 

istraživanjem tržišta došlo se do toga da se predloži ovakva mjera.  

 Većinom glasova za (14), nitko protiv i jedna glas suzdržan Marko Šešo usvjen je 

prijedlog izmjena i dopuna Programa potpore razvoju turističke ponude na području Grada 

Knina u 2019. godini i čini sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

Točka 7.  

Prijedlog izmjena Programa održavanja komunalne infrastrukture  

na području Grada Knina za 2019. godinu  
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 Ivica Brčina, službenik ovlašten za obavljanje poslova pročelnika obrazložio je 

predložene izmjene. Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu donesen 

je u prosincu 2018. godine. Ovim izmjenama povećava se iznos sredstava za obavljanje 

komunalne djelatnosti za nerazvrstane ceste. Predlaže se povećanje stavke za održavanje 

kolnika u zimskim uvjetima, s obzirom da su zbog pojačanih radova u prvom dijelu godine 

utrošena veća sredstva od planiranih, potrebno je povećati stavku kako bi se osiguralo 

dovoljno sredstva za održavanje kolnika u zimskim uvjetima, a smanjena  su sredstva za 

nasipanje makadamskih kolnika. Ukupna sredstva za održavanje nerazvrstanih cesta 

povećavaju se za 300.000,00 kuna i sada iznose 1.900.000,00 kuna. Ostale stavke za 

komunalne djelatnosti obuhvaćene Programom održavanja za 2019. godinu ostaju 

nepromijenjene te ukupan iznos sredstava za izvršenje ovog Programa iznosi 4.910.000,00 

kuna.   

 Odbor za Statut, poslovnik i propise i Odbor za proračun i financije nisu imali 

primjedbi.  

 Rasprave nije bilo.  

 Većinom glasova za (11), nitko protiv i tri glasa (3) suzdržana Marko Šešo, Nikolina 

Grizelj i Goran Mrnjavac usvojen je prijedlog izmjena i dopuna Programa održavanja 

komunalne infrastrukture na području Grada Knina za 2019. godinu i čini sastavni dio ovog 

Zapisnika.  

 

 U 16.44 sati Klub vijećnika HDZ-a zatražio je stanku od 15 minuta. 

 

Točka 8.  

Prijedlog Trećih izmjena i dopuna Proračuna Grada Knina za 2019. godinu 

 

           Kristina Perić, zamjenica gradonačelnika, obrazložila je prijedlog trećih izmjena i 

dopuna Proračuna Grada Knina za 2019. godinu. Predložene su izmjene i dopune Proračuna 

po upravnim odjelima. Tako da u Upravnom odjelu za lokalnu samoupravu i društvene 

djelatnosti dolazi do promjena u stavci ostale tekuće donacije koje se uvećavaju za 40.000,00 

kuna iz razloga što se ulazi u blagdansko razdoblje kada se povećavaju zahtjevi za pomoć u 

organizaciji manifestacija. Postrojenja i oprema povećavaju se za 25.000,00 kuna iz razloga 

potrebe nabavke novih klima uređaja za gradsku vijećnicu, s tim da se stavka modernizacija i 

digitalizacija gradske uprave umanjuje jer je predviđeni plan ispunjen te se sredstava 

usmjeravaju u druge svrhe.  

U Upravnom odjelu za programe europske unije, gospodarstvo, strateško planiranje i razvoj, 

financije i javnu nabavu i naplatu potraživanja ovim izmjenama umanjuje se stavka za plaće u 

iznosu od 80.000,00 kuna, stavka ostali rashodi za zaposlene za 100.000,00 kuna jer se 

otpremnine neće isplaćivati u 2019. godini, zatim umanjuju se stavke ostale financijske 

rashode za 60.000,00 kuna, stavka subvencije za poticanje turizma umanjuje se za 150.000,00 

kuna.  Stavke potpora u gospodarstvu uvećava se za 285.000,00 kuna, a potpora u 

poljoprivredi za 100.000,00 kuna, zbog ogromne zainteresiranosti poduzetnika i 

poljoprivrednika.  

U Upravnom odjelu za prostorno uređenje, komunalne, imovinskopravne poslove i zaštitu 

okoliša u programu Redovna djelatnost upravnog odjela povećavaju se sredstva za aktivnosti 

Civilne zašite za 30.00,00 kuna, najam opreme i mjerenja elektromagnetskog zračenja na brdu 

Konj, a provest će se u studenom i prosincu ove godine. Program održavanja komunalne 

infrastrukture povećavaju se u stavci Održavanje nerazvrstanih cesta za 300.000,00 kuna.  

Program izgradnje i uređenja objekata javne namjene povećavaju se za kapitalni projekt 

Gradnja atletske staze za 118.000,00 kuna što su iz Atletskog saveza tražili da se atletska 

staza obrubi rubnjacima, što nije bilo predviđeno projektom. U skladu s prethodno 
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nabrojanim, ukupno povećanje rashoda za spomenute aktivnosti iznosi 448.000,00 kuna, a 

sredstva su osigurana preraspodjelom unutar Programa izgradnje i uređenja objekata javne 

namjene jer su smanjena sredstva za uređenje i opremanje dječjeg igrališta iz razloga što je 

projekt prijavljen za sufinanciranje na natječaju RTL-a.  

 

Odbor za proračun i financije nije imao primjedbi.  

           Rasprave nije bilo.  

           Većinom glasova za (13), nitko protiv i tri glasa (3) suzdržana Marko Šešo, Nikolina 

Grizelj i Goran Mrnjavac, usvojen je prijedlog trećih izmjena i dopuna Proračuna Grada 

Knina za 2019. godinu i čine sastavni dio ovog Zapisnika.  

 

 

Točka 9.  

Vijećnička pitanja  

 

- Vijećnik Marinko Tokmakčija je ima dva pitanja. Prvo se odnosilo na način rada 

gradske uprave odnosno zapošljavanje ili raspošljavanje djelatnika da li se to radi po 

stranačkom opredjeljenju, spolu, nacionalnosti ili na neki drugi način, te otpuštenja 

djelatnika iz ustanova kojima je grad osnivač, a ukoliko postoji sindikat da će dati 

potporu tim djelatnicima. A drugo pitanje odnosi se na povećanje plaće djelatnicima 

gradske uprave i ustanova, obzirom da po riječima gradonačelnika Grad stoji 

financijski dobro i hoće li se u 2020. godini povećati. Gradonačelnik je odgovorio da 

je došlo do racionalizacije gradske uprave, te da nije po stranačkim ili nekim dugim 

kriterijima došlo do smanjena djelatnika. To je jedna od najtežih odluka. Što se tiče 

otpuštanja u gradskim ustanovama nije mu poznato da li je bilo. Zadovoljan je 

financijskim stanjem Grada. Gradonačelnik je donio odluku o osnovici koja se 

usklađuje sa Zakonom. Nada se da će biti prostora za povećanjem plaća u novoj 

godini.  

- Vijećnik Nenad Tisaj je čestitao Kristini Jakovljević na osvojenoj brončanoj medalji 

na Europskom prvenstvu, te prokomentirao kako su u posjetu Gradu Kninu bili 

veleposlanica Srbije i gradonačelnik Novog Sada i tom su prigodom podijeljeni tableti 

samo za određene učenike, želi zahvaliti gosp. Predragu  Mišiću koji je podijelio 

tablete i pametnu ploču ostaloj djeci iz razreda.  Postavio je dva pitanja. Jedno se 

odnosilo na sređivanje Kninjanke,  odnosno staklenu vunu koja se čistila zatim 

zapaljena, a jako je opasna za zdravlje sugrađana, čuo je da je bila inspekcija, upitao 

kako će ta staklena vuna biti zbrinuta. Drugo pitanje se odnosi na odluku koja je 

donesena da korisnici socijalne pomoću moraju raditi. Kako će se oni tretirati, da li će 

im se osigurati prijevoz na posao, marenda.  

Zamjenik gradonačelnika Marijo Ćaćić je rekao da je počelo čišćenje objekta 

Kninjanke, staklena vuna je tu zadnjih godina, inspekcija je bila, napravljen je 

zaključak, nema kazne, sav otpad je izbačen van i po pravilima struke će biti zbrinut. 

Djelatnici javnih radova su radili, bila je anonimna prijava, ali prije nego se počelo 

raditi savjetovalo se sa određenim firmama.  

Gradonačelnik je odgovorio da se ne odnose na osobe starije životne dobi. Grad je 

dobio popis od Centra za socijalnu skrb sa 339 osoba koje su po njima sposobne za 

obavljanje  poslova. Osobe koje su bolesne ili zbog više sile ne mogu raditi će biti  

opravdane. Cilj je inkluzija tih osoba. Vijećnik Tisaj djelomično zadovoljan 

odgovorom zamjenika Ćaćića.  

- Vijećnik Robert Marić je rekao da je pitanje vezano uz  screen shot koji je dobio od 

jedne neformalne grupe, a vezano za članak iz tiskovine u kojemu piše da je Grad 
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Knin šampion u korištenju socijalne pomoći. Što Grad kani poduzeti po tom, Grad u 

kojemu svaki deveti stanovnik korisnik socijalne pomoći. Gradonačelnik je odgovorio 

da je razvoj gospodarstva i resursi koje imamo htjeli prenijeti kroz Maticu, točka koja 

je bila prethodna i koja nije prošla. Pitanje je koliko uopće tih ljudi žive na području 

Grada.  

- Vijećnica Maja Deronja rekla da je na tematskoj sjednici oko Intervencijskog plana  

zatražila podatke o tome što je  to je predviđeno  u starom planu i što je izbačeno u 

novom intervencijskom  planu, te moli da joj se ti podaci dostave. Zamjenik 

gradonačelnika Marijo Ćaćić je rekao da je na stranicama Grada i stari i novi i lako je 

uočljivo, ali dostavit će se. 

- Vijećnik Josip Bebek postavio je dva pitanja. Prvo se odnosilo na kanalizaciju u 

Gajevoj ulici. Svojedobno je bilo obećano da će se riješiti. Jake podzemne vode, kad 

će krenuti rado i hoće li. Drugo pitanje je odnos na 23. sjednicu kad je upitao da li 

postoji mogućnost da se postavivši tri rasvjetna tijela da se osvijetli i da liči na nešto.  

Pročelnik Brčina je odgovorio da će se u okviru IP-a projekta izgrađena glavni 

kolektor, položena cijev, obzirom da za  taj projekt nije napravljena primopredaja, te 

se ne mogu priključiti objekti. Što se tiče rasvjete, to su stare dotrajale instalacije, koje 

se ne mogu pripojiti. U okviru radova na uređenju ulice, 

- Vijećnik Miličević je htio pitati isto kao i vijećnik Bebek, te konstatirao da ako su se 

stekli uvjeti da se postavi.  

 

 

 

 

Završeno u 17.45 sati.  

 

 

ZAPISNIK SASTAVILA       PREDSJEDNICA  

  

          Lidija Ćurko                              Vedrana Požar, struč.spec. 


